保協會員優惠



優惠日期由2020年1月1日至6月30日

星期一至五午市或晚市時段堂食惠顧正價套餐/主餐牌可享9折

九龍灣店:九龍灣德福廣場第I期P8號舖

樂富店:樂富聯合道198號樂富廣場UGI LI05-108號舖

天水圍店:天水圍天靖街3號天盛商場I樓LI28舖上水店:上水石湖墟龍琛路48號上水匯5樓503號舖





優惠細則:

- 優惠只限茜廊餐廳於午市或晚市時段惠顧堂食
- 2. 請於點菜時出示有效之電子會員證予服務員
- <u>3.</u> 加一服務費以原價計算
- 4. 此優惠不可與任何推廣/現金券/折扣優惠同時使用(包括信用 卡及茜廊VIP會員優惠)
- 5. 此優惠不可兌換現金或作現金找贖
- 6. 此優惠不可用作購買現金券
- 7. 此優惠有效日期由2020年1月1日至2020年6月30日 (此優惠 不適用星期六日、節日正日及前夕、公衆假期正日及前夕 和 其他指定日子,包括1月22-24日、2月13-14日)
- 8. 如有任何爭議,茜廊餐廳保留最終決定權

「保協」聲明:上述優惠由商戶自行提供,「保協」將不會就有關交易負上任何責任;有關商戶保留修改所有條款及細則之權利而無須事先通知; 如有任何爭議,一切以有關商戶之決定為最終裁決

LUAHK Members' offer

Enjoy 10% off on regular priced set menu / A-lacarte menu upon dine-in during lunch / dinner on Monday to Friday at Sidewalk Çafé

Kowloon Bay: Shop P8, Telford Plaza

Lok Fu: Shop L105-L108, UG1/F, Lok Fu Plaza

Tin Shui Wai: Shop L128, I/F, Tin Shing Shopping Centre

Sheung Shui: Shop 503, 5/F, The Spot





Terms & Conditions:

- 1. Offer is only applicable to dine-in during lunch or dinner at Sidewalk Café
- 2. Please present e-membership card in person before ordering. Our staff would mark down basic cardholder's information for reference
- 3. 10% service charge will be based on original price
- 4. This offer cannot be used in conjunction with any promotions/ cash coupons or discount privileges (including Sidewalk Café VIP card & Credit cards offer)
- 5. This offer cannot be redeemed for or refunded in cash
- 6. This offer is not applicable in purchasing of any cash coupon or dining vouchers.
- This offer valid from 1 Jan- 30 June 2020 (except Saturday, Sunday, public holidays and eves, festive days and eves, and other specific dates including 22-24 Jan & 13-14 Feb)
- 8. Sidewalk Café reserves the ultimate right on the use of offers

Disclaimer: LUAHK shall not be responsible for any matters or disputes relating to the offers provided by the respective merchants; The respective merchants reserve the right to amend the Terms & Conditions without prior notice; All matters and disputes are subject to the final decision of the respective merchants